

One Stop Shop Registration Day

Journée d'Inscription

Saturday September 7th, 2019 / Samedi 7 septembre 2019
K. C. Irving Regional Centre / Centre régional K.-C.-Irving

Registration Form / Formulaire d'inscription

*Required Information / informations requises

*Organization / Organisme: _____

*Contact Name / Contact: _____

*Address / Adresse: _____

*Tel: _____ Fax: _____

*Email / Courriel: _____

Number of tables required / nombre de tables requis: _____ (maximum 2 – 6' X 3')

Number of chairs required / nombre de chaises requis: _____

Other requirements / autres besoins: _____
(power, extension cords, etc. / électricité, rallonges, etc.)

Information about your booth / Information sur votre kiosque:

Hours of operation will be from 10:00 am to 1:00 p.m. **Someone must be present at your booth during these hours.** All booths must be set up inside the Richelieu rink.

There is no charge for the set-up of a booth. Set-up will begin at 8 am on Saturday, August 31st and should be ready to receive the public at 10:00 am.

Everyone will be accommodated but registration forms **must be received before September 4th.**

Heures d'ouverture : 10 h à 13 h. **Votre kiosque devra être supervisé durant les heures d'ouverture.** Tous les kiosques devront être installés dans la Patinoire Richelieu.

Il n'y a pas de frais pour l'installation d'un kiosque. Le montage des kiosques débutera le samedi 31 août à 8 h et ceux-ci devraient être prêts à accueillir les gens à 10 h.

Il y a de la place pour tout le monde, mais il faut absolument soumettre les formulaires d'inscription **avant le 4 septembre.**